
Voorzitter: Deetman

Tegenwoordig zijn 143 leden, te
weten:

Adelmund, Aiking-van Wageningen,
Apostolou, Van Ardenne-van der
Hoeven, Assen, Augusteijn-Esser,
Bakker, Van den Berg, Biesheuvel,
Bijleveld-Schouten, Blaauw, Blauw,
Van Blerck-Woerdman, Boers-
Wijnberg, Bolkestein, Boogaard, Van
den Bos, Van Boxtel, Bremmer,
Bukman, M.M. van der Burg, V.A.M.
van der Burg, Van de Camp, Cherribi,
De Cloe, Cornielje, Crone, Dankers,
Deetman, Van Dijke, Dijksma,
Dijksman, Dittrich, Van den Doel,
Doelman-Pel, Duivesteijn, Van Erp,
Esselink, Essers, Fermina, Gabor, Van
Gelder, Van Gijzel, Giskes, De Graaf,
Groenman, Van Heemskerck
Pillis-Duvekot, Van Heemst, Heerma,
Van der Heijden, Hendriks, Hessing,
Hillen, Hoekema, Van der Hoeven,
Hofstra, Van Hoof, Hoogervorst, De
Hoop Scheffer, Houda, Huys,
Janmaat, De Jong, Jorritsma-van
Oosten, Kalsbeek-Jasperse, H.G.J.
Kamp, M.M.H. Kamp, Keur, Klein
Molekamp, Koekkoek, De Koning, De
Korte, Korthals, Lambrechts, Lansink,
Leerkes, Liemburg, Lilipaly,
Marijnissen, Mateman, Middel, Van
Middelkoop, Mulder-van Dam, Van
Nieuwenhoven, Nijpels-Hezemans,
Noorman-den Uyl, Oedayraj Singh
Varma, Oudkerk, Van Oven, Van der
Ploeg, Poppe, Rabbae, Rehwinkel,
Reitsma, Remkes, Van Rey, Van 't
Riet, Rijpstra, Roethof, Van Rooy,
RosenmoÈ ller, Rouvoet, Scheltema-de
Nie, Schimmel, Schutte, Schuurman,
Sipkes, Smits, Soutendijk-van
Appeldoorn, Stellingwerf, Sterk, Van
der Stoel, Swildens-Rozendaal,
Terpstra, Van Traa, Valk, Ter Veer, Te
Veldhuis, Verbugt, Verhagen, Verkerk,
Versnel-Schmitz, Vliegenthart, Van

der Vlies, Van Vliet, O.P.G. Vos,
VouÃ te-Droste, Vreeman, B.M. de
Vries, J.M. de Vries, Wallage, Van
Walsem, Van Waning, Weisglas, Van
Wingerden, Witteveen-Hevinga,
Wolffensperger, Wolters, Ybema, Van
Zijl, Zijlstra, Zonneveld en Van
Zuijlen,

en mevrouw Sorgdrager, minister
van Justitie, de heren Ritzen,
minister van Onderwijs, Cultuur en
Wetenschappen, Zalm, minister van
FinancieÈn, mevrouw Jorritsma-
Lebbink, minister van Verkeer en
Waterstaat, de heer Melkert, minister
van Sociale Zaken en Werkgelegen-
heid, mevrouw Borst-Eilers, minister
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport, mevrouw Schmitz, staatsse-
cretaris van Justitie, de heer Gmelich
Meijling, staatssecretaris van
Defensie, mevrouw Van Dok-van
Weele, staatssecretaris van Economi-
sche Zaken, en de heer Linschoten,
staatssecretaris van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Verspaget, Woltjer en Leers, wegens
verblijf buitenslands;

Van der Linden, wegens verblijf
buitenslands, ook morgen;

Crone, wegens ziekte;

M.B. Vos, wegens ziekte, de gehele
week;

Beinema, wegens bezigheden elders.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan, dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, toestem-
ming te verlenen tot het houden van
wetgevings- c.q. nota-overleg met
stenografisch verslag op:

maandag 11 september:
- van 11.15 uur tot 18.30 uur van de
vaste commissie voor Verkeer en
Waterstaat over de nota Zee-
scheepvaart (24165);

maandag 2 oktober:
- van 11.15 uur tot 23.00 uur van de
vaste commissie voor Verkeer en
Waterstaat over het Openbaar
vervoer;

maandag 23 oktober:
- van 11.15 uur tot 18.30 uur van de
vaste commissie voor Verkeer en
Waterstaat over het Structuurschema
Oppervlakte-delfstoffen (23625).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, op verzoek van enkele leden,
dat agendapunt 7, de stemmingen
over de moties over de WAO, naar
donderdag zal worden verschoven in
verband met een heropening van de
beraadslaging. Die heropening zal
hedenmiddag plaatsvinden,
onmiddellijk na de stemmingen.
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Donderdag zal hierover worden
gestemd.

Ik deel voorts aan de Kamer mede,
wat betreft agendapunt 9, de PartieÈ le
herziening Tweede Structuurschema
Verkeer en Vervoer, dat de stemmin-
gen daarover zullen verschuiven naar
donderdag, op verzoek van de heer
Van den Berg en conform eerdere
afspraken.

Het woord is aan de heer De Hoop
Scheffer.

De heer De Hoop Scheffer (CDA):
Voorzitter! De eerste berichten uit
Cannes over de Europese top geven
geen aanleiding tot optimisme over
de resultaten van de Nederlandse
inzet. Er komen extra uitgaven voor
het Middellandse-Zeegebied, voor
vijf jaar vastgelegd, terwijl niet
duidelijk is waar die middelen
precies aan worden besteed. Er is
een bijna-akkoord over het Europees
Ontwikkelingsfonds, met een veel
hogere Nederlandse procentuele
bijdrage dan leek te zijn afgesproken.
De Engelsen torpederen het
Europol-verdrag en ± dit is even
ernstig ± torpederen een verdrag
waarin de fraudebestrijding binnen
de Europese Unie centraal zou
moeten staan. Er is discussie over de
vermaledijde Franse kernproeven. Ik
wijs op de uitspraken van de
minister-president en de minister van
Buitenlandse Zaken over zoge-
naamde Shell-effecten. Deze
uitspraken lijken elkaar niet te
dekken. Ik wijs ten slotte op de
uitspraken van mevrouw De Boer, de
minister van VROM, althans volgens
de Volkskrant van vanmorgen. Daarin
zegt zij dat zij een spontane
consumentenboycot, niet door de
overheid georganiseerd, een aardig
idee vindt. Dat hebben wij ook wel
eens eerder gehoord van onze
Griekse broeders en zusters.

Al deze punten samen, doen mijn
fractie u de vraag stellen, voorzitter,
of u bereid bent om bij het debat
over de Europese Raad morgen-
avond iets meer spreektijd toe te
staan dan is overeengekomen.

De heer Van Traa (PvdA): Kortom:
oppositie!

De heer Weisglas (VVD): Voorzitter!
Ook mijn fractie staat niet te juichen
over de eerste berichten, via de pers,
over de top van Cannes. Ik sluit mij
aan, inhoudelijk niet op alle punten
overigens, maar dat komt morgen-
avond wel, bij de benadering van de

heer De Hoop Scheffer. Ik steun zijn
verzoek. Ik wil er nog een verzoek
aan toevoegen. Ik zou graag zien dat
de regering in het verslag dat wij in
de loop van vandaag of morgenoch-
tend zullen krijgen, in het kader van
de uitgaven op alle punten specifi-
ceert wat precies de Nederlandse
bijdrage daaraan is. Misschien
spreekt dat vanzelf, maar ik stel die
vraag toch voor de zekerheid, zodat
wij er morgenavond, zo nodig, wat
gedetailleerder over kunnen spreken.

Mevrouw Sipkes (GroenLinks):
Voorzitter! Ik ondersteun het verzoek
van collega De Hoop Scheffer om
ruimere spreektijden, zeker daar op
de top nogal wat afspraken zijn
gemaakt waar in de Kamer allerminst
consensus over bestaat. Ruimte voor
discussie is dus absoluut noodzake-
lijk.

De heer Van den Bos (D66):
Voorzitter! Ook ik steun dat verzoek
en voeg eraan toe dat de Kamer
morgen voldoende geõÈnformeerd
moet zijn over alle besluiten die
genomen zijn. Zo niet, dan vraag ik
mij af of het overleg niet op
donderdag gehouden kan worden.

De heer Van Oven (PvdA): Voorzit-
ter! Mijn fractie sluit zich ook aan bij
het verzoek. Zij stelt prijs op een
behoorlijk uitgebreide verslaglegging
en daarbij kan het eventuele verzoek
van de heer Van den Bos mede in
aanmerking worden genomen.

De voorzitter: Ik stel allereerst voor,
dat de agenda, zoals die thans is
voorzien, morgen wordt afgewerkt,
zo nodig met voorbijgaan van het
tijdstip van 23.00 uur.

De heer Van den Bos (D66): Het
gaat erom dat wij voldoende
informatie krijgen.

De voorzitter: U bent niet de enige
die iets heeft gevraagd. Laten wij
eerst beslissen of wij morgen langer
door willen gaan dan 23.00 uur.

Vorige week heeft de heer Heerma
gesproken over de spreektijden
tijdens het debat over de situatie in
BosnieÈ . Ik stel voor, die voor de grote
fracties, dat wil zeggen de fracties
van de PvdA, het CDA, de VVD en
D66, vast te stellen op 7 minuten en
voor de kleinere op 5 minuten. Dat
debat kan dan morgenochtend
afgewikkeld worden.

Ik stel vervolgens voor, de
spreektijden voor het debat over de
Europese Raad als volgt vast te
stellen: 15 minuten voor de fracties
van de PvdA, het CDA en de VVD, 10
minuten voor de fractie van D66, 7
minuten voor de overige fracties en
5 minuten voor de leden Hendriks,
Verkerk en Van Wingerden.

Ten slotte stel ik voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar
het kabinet, zodat de verzoeken van
de heren De Hoop Scheffer en Van
den Bos ter kennis van het kabinet
kunnen worden gebracht en wij de
relevante informatie krijgen. Ik moet
aannemen dat alle informatie ± er is
besluitvorming gepleegd ± zonder
meer voorhanden is, want dat is
regel. Als die informatie morgen niet
voorhanden is, vrees ik dat zij er ook
overmorgen niet zal zijn. Ook dit
element is opgenomen in het
stenogram.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Van Vliet.

Mevrouw Van Vliet (D66): Mijnheer
de voorzitter! Ik verzoek u, het
verslag van het algemeen overleg
van vorige week woensdag over de
plaatsingsproblematiek op de agenda
van de plenaire vergadering te
zetten. Wij overwegen namelijk, een
motie in te dienen over een
voorrangsregeling.

Mevrouw Soutendijk-van Appel-
doorn (CDA): Ik steun dit verzoek
van mevrouw Van Vliet.

De voorzitter: Ik stel voor, het
verslag van dit overleg toe te voegen
aan de agenda van donderdag. Dit
komt dan in de rij van twee-
minutendebatjes.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Gabor.

De heer Gabor (CDA): Voorzitter! Wij
zijn gisteren begonnen met het
grote-stedendebat en dit zal
aanstaande donderdag worden
voortgezet. Ik kan niet overzien op
welke wijze dit debat afloopt, maar ik
sluit niet uit dat het nodig is, de
Kamer een uitspraak voor te leggen.
Ik verzoek u, bij het opstellen van de

Voorzitter
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agenda voor donderdag hiermee
rekening te houden.

De voorzitter: Ik begrijp dat dit een
vooraankondiging is. Wij vernemen
morgen of donderdagmiddag bij de
regeling van werkzaamheden wel of
deze vooraankondiging in een
verzoek wordt omgezet. Indien dat
het geval is, zal dit punt, mits de
Kamer het goedvindt, worden
toegevoegd aan de reeks van
twee-minutendebatten.

Het woord is wederom aan de
heer Gabor.

De heer Gabor (CDA): Voorzitter! Het
tweede punt betreft de opvang van
asielzoekers en verblijfsgerechtigden.
Wij zullen het hier vanavond in een
algemeen overleg over hebben. Ik
heb bij de voorbereiding van dat
overleg gezien dat de minister van
Binnenlandse Zaken in de Eerste
Kamer uitspraken heeft gedaan die
tegenstrijdig zijn aan die in de
Tweede Kamer. Ik heb hem in de
vorm van een brief vandaag laten
weten dat ik graag op een aantal
indringende vragen antwoord wil
hebben vanavond. Ik sluit niet uit dat
ook dat overleg aanleiding geeft om
het op de agenda van de Kamer te
plaatsen teneinde hier een uitspraak
over te krijgen.

De voorzitter: Ik stel hetzelfde voor
als ik zoeÈven bij het eerste verzoek
van de heer Gabor heb voorgesteld.
Wij horen het morgen of donderdag
wel. Indien er een verzoek wordt
gedaan, zal dit punt worden
toegevoegd aan de rij kleine debatjes
donderdag aan het eind van de
vergadering.

Het woord is aan mevrouw Van
Ardenne-van der Hoeven.

Mevrouw Van Ardenne-van der
Hoeven (CDA): Voorzitter! Op
verzoek van de CDA-fractie vindt
aanstaande donderdagmiddag met
de minister van Landbouw,
Natuurbeheer en Visserij een overleg
plaats over de crisis in de tuinbouw.
Wij sluiten niet uit dat naar
aanleiding van dit overleg een
voortgezet plenair overleg noodzake-
lijk zal zijn. Wij verzoeken u daarmee
bij de indeling van de agenda voor
deze week rekening te houden.

Voorzitter! Ik zou u een zelfde
verzoek willen doen met betrekking
tot het voor deze middag gea-
gendeerd overleg met de ministers
van Landbouw, Visserij en Natuur-

beheer en van VROM over het
mestbeleid.

De voorzitter: Het betreft een
tweetal vooraankondigingen voor
een tweetal kleine twee-
minutendebatjes. Ik wacht het
verzoek wel af. Zo nodig zullen deze
donderdag plaatsvinden, indien de
Kamer daartoe besluit.

Het woord is aan de heer Te
Veldhuis.

De heer Te Veldhuis (VVD):
Voorzitter! Wij hebben vorige week
donderdag gestemd over de PKB
Schiphol. De VVD-fractie heeft
daarbij voor de motie op stuk nr. 28
gestemd, maar bij nalezing van de
Handelingen blijkt dat de VVD niet bij
de voorstemmers staat genoteerd.
Dit is ten onrechte, omdat wij zeker
weten dat wij voor hebben gestemd.
Om aan alle eventuele onduidelijk-
heid mogelijkerwijs voor de
toekomst een eind te maken, wil ik
graag nu uitdrukkelijk vastgelegd
hebben dat de VVD-fractie geacht
moet worden voor de motie op stuk
23552, nr. 28 te hebben gestemd. Het
maakt overigens voor de einduitslag
verder niets uit, omdat de motie al
was aangenomen. Ik denk echter dat
het goed is om dit nog eens duidelijk
vast te leggen. Overigens is de motie
inmiddels verwerkt in de PKB
Schiphol deel 3a, zoals ik vanochtend
heb gelezen.

De voorzitter: Ik stel voor, hiervan
kennis te nemen. De aantekening
staat nu automatisch in de Handelin-
gen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Van 't Riet.

Mevrouw Van ’t Riet (D66):
Voorzitter! Hetzelfde is gebeurd bij
de motie op stuk nr. 45, bij de
indiening waarvan de D66-fractie
medeondertekenaar was. Ook daar
blijkt uit de Handelingen dat zij niet
voor gestemd zou hebben. De fractie
van D66 heeft wel voor gestemd.

De voorzitter: Het zal de uitkomst
niet doen veranderen, neem ik aan.
Die conclusie is in ieder geval
getrokken. Het geeft natuurlijk wel
aan dat u, als u voÂ oÂ r wenst te
stemmen, aÁ llen uw handen moet
opheffen.

Het woord is aan de heer Ter Veer.

De heer Ter Veer (D66): Voorzitter!
Het betreft een verzoek in uw
richting om bij de planning van de
agenda voor donderdag rekening te
houden met de mogelijkheid dat de
fractie van D66 behoefte heeft om
over het verslag van het mondeling
overleg, dat we zullen voeren naar
aanleiding van het verslag van de
Landbouwraad in Brussel, hier een
kameruitspraak te vragen.

De voorzitter: Ik wacht het nader
verzoek af. Zo nodig zal dit debatje
donderdag plaatsvinden.

Het woord is aan de heer
Koekkoek.

De heer Koekkoek (CDA): Mijnheer
de voorzitter! De vaste commissie
voor Justitie voert morgen een
algemeen overleg met de minister
van Justitie over de reorganisatie
van het openbaar ministerie, het
grote werk van minister Sorgdrager.
Ik wil u vragen, rekening te houden
met de mogelijkheid dat het nodig
zal zijn het verslag van dit algemeen
overleg op de agenda van de
plenaire vergadering te plaatsen.

De voorzitter: Wij wachten het
definitieve verzoek af.

Ik verzoek de Kamer in verband
met de stemmingen aan het eind van
de vergadering donderdag en in
verband met het feit dat wij moeten
vermijden dat er dan allerlei
heropeningen plaatsvinden, de griffie
uiterlijk donderdag 13.00 uur te laten
weten of er heropeningen moeten
plaatsvinden. Deze zullen dan in de
loop van de middag plaatsvinden,
zodat we aan het eind van de
vergadering alleen nog maar hoeven
te stemmen.

Aan de orde is het mondelinge
vragenuur, overeenkomstig artikel
136 van het Reglement van orde.

Vragen van het lid Poppe aan de
minister van Verkeer en Waterstaat,
over een geheime overeenkomst
tussen het Rijk en de NS over
het afstoten van spoorlijnen.
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De heer Poppe (SP): Mijnheer de
voorzitter! Dit weekend werden wij
opgeschrikt door het bericht dat er
spoorlijnen opgeheven zouden
worden. Dat is volgens persberichten
de kern van een akkoord tussen

Voorzitter
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